
Notulen Oudervereniging 12-04-2021

Aanwezig:
Mariska, Sabine, Eveline, Regina, Debby, Joline, Armel, Ester.

In te brengen punt:
- ouder van 2 leerlingen van school is overleden afgelopen week. Vanuit school is er een bloemstuk
gestuurd. Vanuit de OV een kaart sturen is voldoende. (Debby)

3 Evaluatie paastraktatie
Er was te kort; er leek 1 zakje verdwenen. Door snelle actie was het dezelfde dag opgelost.
Voor het volgende uitdeelmoment rekening houden met kinderen met allergie. Staat op de lijst of er
wel of niet iets geregeld moet worden per leerling.
Eveline zorgt voor ge-update lijsten voor de OV (Regina)

4. OV. Reglement
Kim akkoord; Armel en Arnoud hebben de feedback van de vorige vergadering toegepast. Op of
aanmerkingen mogen nog gemaild worden.

5.

● Bonnen mogen ingeleverd worden bij Armel.
● Wiscollecct; Ruim 390 ouders/verzorgers hebben betaald Dit is ongeveer 70%.

Maandag wordt de herinnering verstuurd; deze gaat alleen naar de ouders die nog
niet
hebben betaald. Er waren wat emailadressen die verkeerd stonden; deze zijn door
Brenda   aangepast. Armel geeft aan dat het zo veel overzichtelijker is en veel minder
intensief.

● Doppers: Armel vraagt de namenlijst bij Nick op; Armel zal de doppers bestellen. Nick
vraagt om de jaarboeken. Hier gaat Armel achter aan.

● Zaal voor eindmusical is gereserveerd.

6. Activiteitenkalender

Sportdag:

● IJsjes voor verschillende locaties worden geregeld door Debby. Fesini ijsjes
Peer/aardbei/sinaasappel
Debby vraagt wel om hulp aangezien het heel erg veel ijsjes zijn.

● Leerlingen komen allemaal op school; daar zullen de ijsjes worden uitgedeeld door de
leerkracht.

● Er zal op de sportdag verschillende dansmomenten zijn.
● Debby regelt een vriezer voor op de lage hoek (vorige jaar gesneuveld)
● Eveline stuurt Debby een overzicht hoeveel leerlingen er per etage zijn.
● De kosten voor de sportdag bedragen €540 euro. Factuur mag naar Armel.

Juffen/meesterdag:

● Nadere invulling volgt; als OV leerlingen voorzien van een zakje chips? Nader te
bepalen.

Fotograaf:



● Regina en Ester overleggen voor de volgende vergadering met Eveline. (10 mei
19:45-20:15 uur)

Buienspeelwerkgroep:

● Speelgoed kan besteld worden; ook de borden met diertjes en de cijfer/letter
kaarten. Bonnen/facturen mogen naar Armel.

● Een wieler: is deze goed gekeurd als speelgoed voor een school? Evelien zoekt dit
uit en koppelt dit terug aan de OV. Wanneer dit goedgekeurd speelgoed is kan de
een wieler ook besteld worden.

Versiercommissie:

● De bakken met paasversiering kan terug naar de Lage hoek; Eveline zal dit in het
OV lokaal neerzetten.

Verkeersveiligheid:

● Aan te houden punt.
● Vraag aan Arnold: Is er nieuwe informatie na de vorige update?

Socravia:

● Avond vierdaagse vorig jaar heeft er een heel leuk stukje hierover in de
nieuwsbrief gestaan; deze opnieuw plaatsen is het idee.

● Het dakterras met het motoriekplein  met een foto zou heel leuk zijn
● IJsjes tijdens de sportdag
● Paastraktaties was een succes.

Handhaving:

● Er is veel overlast van hangjongeren op het dakterras (en op het schoolplein). Ze
veroorzaken vooral veel afval en gevaarlijke situaties (hangen aan de rand van het
balkon). Wanneer je daar tieners/jongeren ziet hangen graag politie bellen; Politie
is op de hoogte en houdt het in de gaten. Momenteel vallen vernielingen mee.
ideeën om mee te nemen: Groot bord met camera toezicht plaatsen of een
enorme (blauwe) bouwlamp plaatsen.

Uitje OV

● Wordt verschoven naar zomer 2021 of daarna.

8. Lief en leed

- Kaart naar familie van overleden vader.
Er is materiaal voor de klassen van de kinderen betreffende de overleden vader.
Verscheidene leerkrachten en directeur zijn te condoleren geweest.

9. Voorzitter & Penningmeester



● Voorzitterschap is overgedragen aan Arnold. Volgende vergadering neemt Arnold
het voorzitterschap over (wanneer hij in de mogelijkheid is om aanwezig te zijn
betreffende zijn werk).

● Penningmeester: Armel maakt een afspraak met de man van Sabine.

Rondvraag:

● Motoriekplein: verschillende klassen zijn hier geweest maar nog niet alle. Alle
leerkrachten weten dat het motoriekplein beschikbaar is. Leerkrachten maken de
aankomende tijd ruimte in de agenda om het motoriekplein te bezoeken. Er
wordt ook door stagiaires met kleine groepjes leerlingen gebruik gemaakt van het
motoriekplein.

● Hoe gaat groep 3 en 4 naar de sportdag? Lopend, er gaat een extra leerkracht
mee per groep.

● Muren die afbrokkelen; zijn deze gemaakt? Rosanne is in gesprek met de
gemeente Hoorn. Het is/wordt gerepareerd.

● Schoolplein: Het schoolplein is aangepakt: er zijn nieuwe planten; de trapleuning
is gemaakt en het hek gaat de goede kant op open. Daarnaast is er onder de
schommel drainage geplaatst en er is kunstgras. Het ziet er alweer veel beter uit!

● Alternatief schoolreisje:
Eveline vraagt wie er wil mee denken aan een alternatieve schoolreis: Debby en
Ester hebben zich hiervoor opgegeven. Zijn er nog meer gegadigden hiervoor?

Volgende vergadering: 10 mei start 20:15 uur.


